



Bestyrelsesmøde REE Golfklub 12-11-2024 kl. 16:30 i Klubhuset.

Tilstede: Kjeld Birch, Jørgen Nordentoft, Jan Stampe, Winie Hillemann, Henrik Hansen, Nils Rohde og Erland Kongsdal Pedersen

Gæst: Mette Schjønning

Referat: Erland Kongsdal Pedersen

REFERAT:

1. Generel info v/ Formanden.

Banen står fint. Der er observeret bævere ved flere af hullerne. Hillerød Kommune har oprenset dele af Pøleå. Fuglekasser er opsat ved hul 13 og 15. Vi skal markedsføre vores fauna og fugleliv.

Vi har lavet en ny rampe med gelænder.

2. Opfølgning på referat fra sidste møde.

Regionalmødet var et godt orienteringsmøde om bl.a. Danmarksturneringen contra Regionsgolf. En ny rating af 9 hullers baner blev derudover omtalt.

2 nye måtter er monteret på den indvendige drivingrange. Yderligere slidte måtter vil blive skiftet ved sæsonstart 2025

Møde i jubilæumsudvalget er afholdt.

3. Status Økonomi.

JN gennemgik årets regnskab ind til dato.

Medlemskontingent ser fint ud, mens greenfee fortsat halter lidt.

Budget og regnskab for resten af året blev gennemgået og vi forventer et underskud på ca. kr. 60.000, hvor vi ellers havde budgetteret med kr. 330.000 i underskud.

Budget for 2025 skal være på plads inden årets udgang.

4. Markedsføring og kommunikation.

Nyhedsbrev udsendes inden året rinder ud.

5. Administration og sekretariat.

Vi er pt. 846 aktive medlemmer, hvoraf 76 ikke forlænger deres kontingent for kommende år.

En del medlemmer glemmer at bekræfte deres tider. MS kan udskrive en liste med navne og på den måde minde spillere om, at man er pligtig til at gøre dette.

Procedure om bookning af tider længere frem i tiden blev fremlagt og godkendt.

Mødet med baneejer forløb fredeligt. Vi orienterede dem om økonomien, vores jubilæum og muligt navneskift.

Derudover blev den nødvendige renovering af broen ved hul 11 drøftet og de vender tilbage med et svar omkring økonomi.

6. Orientering fra/om udvalg.

NR berettede om planer for turneringer i 2025. Vild med golf finder sted 1. juni. Team Rynkeby afholder turnering en onsdag i juni. Kun få har p.t. tilmeldt sig til simulatorgolf og reminder udsendes.

Statusmøde med Landström er afholdt. Titleist ønsker at lave center i vores studie, som bliver det eneste i landet indtil videre. Titleist' profitter Oliver Nyholm bliver tilknyttet tirsdag og fredag. Bestyrelsen godkender og bakker op om initiativet

Klub 37 ønsker at få opsat hylder i bagrummet og det blev bevilliget.

7. Juniorer mv.

Møde med DGU-konsulent er afholdt. Vi vil forsøge med simulatorgolf om søndagen for 7-10-årige. Vi skal have flere hjælpetrænere og vi skal tiltrække flere unge via de sociale medier. Vi må skaffe flere lånesæt til de unge og evt. søge tilskud hos DGU m.fl.

8. Årshjul og ad hoc emner.

På kommende generalforsamling er NR og JN på valg og forventes at genopstille.

Vi skal kigge på, hvornår kontingentsatser skal justeres igen. JS/HH undersøger, om det evt. skal ske via index-regulering.

Ved evt. navneskift skal vedtægter opdateres.

Navneskift fra 1. januar 2026 drøftes på næste bestyrelsesmøde.

Jubilæumslogo er under udarbejdelse. NR/WH.

Julefrokost for bestyrelsen er sat i udvalg ved KB/NR/MS.

9. Eventuelt.

Ingen kommentarer.

Næste bestyrelsesmøde tirsdag d. 14. januar 2025 kl. 17:00